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Ένα από τα πολλά καλά είναι και η ευχούλα 
(Γέροντας Εφραίμ Κατουνακιώτης)
/ Πεμπτουσία· Ορθοδοξία-Πολιτισμός-Επιστήμες
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Ο μακαριστός Γέροντας Εφραίμ Κατουνακιώτης μιλάει για την ευχή και τον τρόπο 
απόκτησης της θείας χάριτος.
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